
PRED PROGRAMSKO VOLILNO SEJO OBČINSKE ORGANIZACIJE ZKS

Kritična ocena naše učinkovitosti
V riaši občini bo 27. februarja programsko volilna seja občinske organizacije

zveze komunistov. Na njej bodo podali poročilo o delu v preteklem štiriletnem
obdobju, sprejeli programska izhodišča in izvolili novo vodstvo. O seji bomo
podrobno poročali v naslednji številki Dogovorov.

O pripravah na sejo smo se pogovarjali
na občinskem komiteju ZKS, kjer so nam
povedali, da so aktivnosti in priprave čla-
nov osnovnih organizacij povezane in gra-
jene na široki aktivnosti, ki smo jo vodili
ob obravnavi predloga sklepov 13. seje CK
ZKJ- in ryenih ugotovitvah ter ocenah v
povezavi z obravnavanjem in oblikova-
njem usmeritev za 13. kongres ZKJ in 10.
kongres ZKS. Zato bo seja občinske kon-
ference pomenila predvsem oceno uresni-
čevanja sklepov, ki smo jih sprejeli ob kri-
tični analizi lastnega dela ob razpravi o
predlogu sklepov 13. seje CK ZKJ. V os-
novnih organizacijah ZKS so obravnave
osredotočene zlasti na tiste naloge, pri ka-
terih so, po lastni oceni, glede na dogovor-
jeno politiko dosegli slabše rezultate, od-
nosno se pojavljajo večie težave in pro-
blemi.

^^^Klope vsebinskih nalog. Prvi je ocena
lastnega dela in opredelitev programskih
usmeritev; drugi je oblikovanje poročila o
delovanju občinske in mestne organizacije
ZKS in programskih stališč za prihodnje
štiriletno obdobje in tretji razprava o gra-
divih za 10. kongres ZKS in 13. kongres
ZKJ. Ker se izteka sedanje mandatno ob-
dobje, pa so s temi nalogami povezane tudi
aktivnosti kadrovanja in volitev novih
vodstev.

Te opredelitve kažejo, da gre za vsebin-
sko medsebojno povezano aktivnost, ki jo
je težko aeliti na posamezne sklope nalog,
kot so programsko volilni sestanki OO
ZKS, programsko volilna seja občinske
konference in priprave na korigresa, saj se
vsebinsko prepleUgo. V večini OO ZKS so
že končali programsko volilne sestanke,
prav tako pa so tudi že razpravljali o gradi-
vih za programsko volilno sejo občinske
konference in mestne konference ZKS ter
o gradivih za kongresa. Tako je sedaj pred
nami sinteza pripomb, stališč in dopolni-
tev gradiv, ki so jih oblikovale osnovne
organizacije ter njihovo vključevanje v
gradiva za občinsko konferenco.

Na podlagi dosedaj zbranih odmevov
lahko te aktivnosti ocenimo kot dobre, saj
je bila aktivnost in odzivnost članstva in

osnovnih organizacij dobra in vsebinsko
kvalitetna in smo na podlagi te aktivnosti
vsebinsko dopolnili poročilo o delu ter
programska izhodišča. Pričakujemo tudi
aktivno sodelovanje delegatov na sami seji
občinske konference.
Katere so glavne naloge iz osnutka pro-
gramskih izhodišč, ki jih bo potrebno iz-
polniti v kar najkrajšem času?

Čeprav gre za medsebojno povezanost in
prepletenoat vprašanj, na katere bo usmer-
jena naša aktivnost v prihodnjem obdobju,
naj jih poskusimo združiti v tri skupine. V
prvi so naloge, ki izhajajo iz Dolgoročnega

programa ekoriomske stabilizacije in Kri-
tične analize delovanja političnega sistema
socialističnega samoupravljanja, zlasti
predlogu aujnih sprememb za učinkovitej-
še delovanje in dograjevarye političnega si-
stema.

V prihodnjem obdobju moramo preseči
dosMaj še ponekod uveljavljeno prakso,
da se sicer široko in intenzivno dogovarja-
mo o nalogah, na njihovo uresničevanje pa
pozabljamo. Nesporno je na tem področju
za nami obdobje široke verifikacije spoz-
nanj o vzrokih za prepočasno obvladova-
nje sedanjih protislovij v našem družbe-
nem razvoju, njihove teoretične analize in
usmeritve. Pred nami je obdobje boja za
uresničevanje teh sprejetih usmeritev. V
tej skupini vprašanj ne gfe prezreti vseh
tistih usmeritev in nalog, 'ki zadevajo
okrepljena prizadevanja za boljše gospo-
darjenje, združevanje dela in sredstev, kre-
pitev vloge in položaja delavca, doslednej-
še in učinkovitejše uveljavljanje delitvc po
delu in rezultatih dela.

Druga skupna naloga zadeva področje*
družbenih dejavnosti in uresničevanje šte-
vilnih aktualnih nalog, katerih skupni ime-
novalec je izboljšanje družbenoekonom-
skega položaja delavcev v družbenih de-
javnostih. Pred nami je tudi uresničevanje
sklepov CK ZKS v kulturi, usmeritev gle-
de stanovarvjske politike, socialne politike,

T o s t i t e r še drugih "p6df6Wj družberiega"
življenja in dela. Poseben poudarek bo dan
idejnopolitičnemu delu z mlado genera-
cijo.

Tretja skupna naloga zajema aktivnost
za krepitev idejne in akcijske enotnosti ter
zlasti učinkovitosti zveze komunistov, na-
loge za krepitev in dvig idejnopolitične
usposobljenosti članstva, za kadrovsko
krepitev ZKS in za dograjevanje oblik in

metod našega dela. Ne gre prezreti tudi
aktualnih nalog na področju splošne ljud-
ske obrambe in družbene samozaščite.
Ali je iz osnovnih organizaeij do tega tre-
nutka že prišlo kaj pripomb na osnutek
programskih izhodišč in na poročilo in -
če so - kako bi te pripombe vsebinsko
opredelili?

Dobili smo in še dobivamo pripombe,
stališča in pobude za razprave o gradivih
za sejo občinske konference. V osnovnih
organizacijah ZKS so kritično in samokri-
tično ocenili našo učinkovitost na posa-
meznih področjih, ter na podlagi takšnih
ocen opredeljevali naloge za naše nadalj-
nje delo. Ob tem je bilo nekaj kritičnih
pripomb na gradiva, češ da so presplošna
in premalo konkretna.

Ob tem ie potrebno pripomniti, da je v
občinski organizaciji ZKS blizu 500 osnov-
nih organizacij ZKS, ki delujejo na vseh
pomembnejših področjih družbenega dela
in življenja ter je skoraj nemogoče kon-
kretno zajeti vso vsebino in aktivnost v
posameznih sredinah. Zato smo prisiljeni
predvsem ugotavljati skupne značilnosti
našega dela.

Iz osnovnih organizacij ZKS je prišlo
okoli 30 mnenj in pripomb na obe gradivi,
ki smo jih smiselno vgradili, večina organi-
zacij pa ocenjuje, da je gradivo dobro in

programske usmeritve odraz nalog. ki ta-
kajo komuniste pri spreminjanju razmer y
lastnem okolju. Bile pa so izrečene tudi
nekatere pobude kot npr. akcijsko povezo-
vanje med raziskovalnimi institucijami,
predlogi za znižanje članarine kot tudi kri-
tične pripombe npr. o premajhni aktivno-
sti sveta ZK v KS, o evidentiraryu možnih
kandidatov za funkcije v širši DPS in zah-
tevami za še boljše informiranje.


